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VOORWOORD 
 

Het paradepaardje “de Roofviscompetitie” van de vereniging was afgelopen jaar weer een 

groot succes, prima bezetting met goede vangsten en een gezellige sfeer. Een poging om 

een Karperwedstrijd op te starten is helaas niet doorgegaan. Werken aan de toekomst 

door de jeugd te introduceren in de hengelsport is ook weer gelukt en zal komend jaar 

extra aandacht krijgen door meer promotie bij de scholen en via media en winkeliers. Ook 

hopen we dat de facilitering van de jeugd, ouderen en minder validen, door het in prima 

staat brengen van de vijvers, in 2024 gerealiseerd zal worden. 

Ook dit jaar zijn we actief betrokken bij de maatschappelijke ontwikkelingen in relatie tot 

de hengelsport. Er zijn vergaderingen met het Landelijk Ouderenfonds, de gemeenteraad, 

en wethouders over dierenwelzijn, maatschappelijke vraagstukken zoals eenzaamheid, 

Jeugd en ouderen in beweging bijgewoond. Ook zijn we bij gesprekken met de gemeente 

over participatie van bewoners en verenigingen bij besluitvorming door de gemeente 

Landsmeer. 

 

Daarnaast zijn we actief in gesprek met HSV Zaanstreek, HSV Amsterdam en 

Sportvisserij MidWestNederland over de politieke bedreigingen door onder andere de 

Partij voor de Dieren. Ervaringen die zij hebben met de moties om de hengelsport te 

verbieden die ingediend zijn en het verweer erop helpen ons om weerbaar te zijn zodra 

het in onze gemeente ook aan de orde is. Gelukkig hebben we goede contacten met de 

wethouders zodat we snel kennis krijgen van de ontwikkelingen op dit gebied.  

Ook zijn we in gesprek met de genoemde hengelsportverenigingen over samenwerking op 

het gebied van handhaving en eventuele gezamenlijke (karper)wedstrijd. Dierenwelzijn en 

het goed omgaan met natuur is ook voor onze sport van groot belang. Op deze wijze 

kunnen we ook aan de politiek laten zien dat we op dit gebied actief zijn. Zo spelen we ook 

in op de niet te onderschatten ontwikkelingen.  

 

Carcia Voorhamm 

Voorzitter 
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FINANCIEEL  
 

 

 

 

Uit de jaargegevens blijkt dat we een gezond financieel beleid hebben gevoerd. Het eigen 

vermogen bedraagt net geen € 73000,00 

 

De afdracht aan Sportvisserij Nederland (MidwestNederland) werd in 2024 verhoogd met 

€ 2,50. Gezien onze gezonde financiële toestand is een contributieverhoging niet nodig.  

Kascontrole commissie 
 

Door de kascontrole commissie zijn de boeken gecontroleerd en in orde bevonden.  
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SECRETARIAAT 
Aantal vergaderingen intern en extern 
Er hebben verschillende interne en externe vergaderingen plaats gevonden.  

• Interne vergaderingen:  

Dit verslagjaar heeft het bestuur 9 keer vergaderd. Deze vergaderingen werden gehouden 

in het Dorpshuis Het Wapen van Landsmeer en verliepen in goede harmonie.  

Verder heeft er in dit verslagjaar een Algemene Ledenvergadering plaats gevonden in 

eerder genoemd dorpshuis. Het baart ons enigszins zorgen dat er maar zo weinig leden 

deze vergadering bezoeken. Nog geen 1% van de leden bezoekt deze vergadering.  

• Externe vergaderingen:  

Naast bovengenoemde vergaderingen hebben er ook een aantal vergaderingen plaats 

gevonden met Sportvisserij Nederland en Sportvisserij MidWestNederland alsmede de 

Hengelsportvereniging Zaandam. Veel tijd is er ook gestoken in de diverse vergaderingen 

met de gemeente en het hoogheemraadschap. 

. Statuten 

De nieuwe statuten zijn voorgelegd aan de notaris. Daaruit bleek dat bij een geringe 

opkomst op de ledenvergadering er een 2e vergadering moet worden georganiseerd om 

de gewijzigde statuten door de aanwezige leden geaccordeerd te krijgen. In 2024 wordt 

het aldus georganiseerd en worden de gewijzigde statuten  met een akkoord van de leden 

aan de notaris voorgelegd.  

 

Aantal leden manlijk/vrouwelijk/jeugd. 
leeftijd vrouw    leeftijd man.   
         

 
jaar 2021 jaar 

2022 
jaar 
2023   

jaar 2021 jaar 
2022 jaar 2023 

90-71 8 8 7  100-91 5 10 5 
70-61 15 17 16  90-81 56 53 56 
60-51 17 14 15  80-71 189 185 181 
50-41 14 15 15  70-61 278 274 294 
40-31 19 11 11  60-51 296 281 278 
30-21 12 10 8  50-41 243 237 242 
20-11 18 15 12  40-31 222 222 209 
10-00 2 0 1  30-21 125 105 99 

     20-11 177 155 147 

     10-0 29 15 15 

         
totaal 105 90 85  totaal 1620 1537 1526 
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COMMUNICATIE 
 

     

 

 

                       

Het team Communicatie bestaat nu uit 2 personen. 

In dit verslagjaar zijn 8 edities van de VisFlits De Spanning verzonden.  

Een uitnodiging voor het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering in mei was 

ruimschoots op tijd verzonden en bekend gemaakt op Facebook en de website. 

Desondanks konden we maar weinig leden op deze vergadering verwelkomen.  

Hoe  kunnen we de betrokkenheid van de leden gaan vergroten? Dat zal de opdracht voor 

het komende jaar zijn.  

De facebookpagina wordt regelmatig door vaste bezoekers bezocht.  

 

Er is een dalende trend te zien in de bezoekers van onze website.  Waardoor deze daling 

tot stand is gekomen is onbekend. Een onderzoek naar deze trend is niet gedaan.  
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De facebookpagina heeft 181 volgers. Hieronder ziet u een grafiek naar leeftijd en 

geslacht van de volgers.  

 
Er zijn verschillende formulieren ontwikkeld, die het doorgeven van klachten, 

adreswijzigingen, aanmeldingen en opzeggingen overzichtelijk en gemakkelijk maken. 

Deze formulieren zijn via de website in te vullen en kunnen worden verzonden.   

 

Ook het inschrijven voor de nieuwsbrief is mogelijk via de website. In verband met de 

Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) heeft men de mogelijkheid zich uit 

te schrijven en de persoonsgegevens aan te passen.   

Van de uitschrijvingen hebben sinds de uitgave van de nieuwsbrief in 2016  inmiddels 131 

leden gebruikgemaakt. Door 3 personen is er ingeschreven op onze nieuwsbrief 

Van de leden die de nieuwsbrief krijgen opent 55% deze regelmatig, 13 % leest de 

nieuwsbrief onregelmatig en 30% is kennelijk niet geïnteresseerd door deze leden wordt 

de nieuwsbrief niet geopend. Op de vraag aan de ontvangers van de nieuwsbrief welke 

artikelen en/of onderwerpen zij het meest interessant vinden is niet gereageerd.  

 

Ons YouTubekanaal wordt regelmatig gevuld met korte filmpjes. De in 2023 geplaatste 

filmpjes zijn 870 keer bekeken.  

Ook Instagram wordt regelmatig bezocht. Nieuw geplaatste foto’s worden regelmatig 

bekeken.  

 

Naast de hierboven genoemde communicatie zijn er ook een aantal persberichten 

uitgegeven.  
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De VisFlits De Spanning wordt gemaakt en verzonden met behulp van het programma 

MailChimp. Dit programma doet wat het belooft. Als de nieuwsbrief klaar is, is met één 

druk op de knop, de verzending een feit.   

Een probleem blijft dat niet ieder lid een emailadres heeft of heeft opgegeven. Hierdoor 

kan dus niet iedereen bereikt worden. Er is al een aantal maal geprobeerd dit op orde te 

krijgen. Hierbij is natuurlijk de medewerking van het lid noodzakelijk. Het staat hem of haar 

natuurlijk vrij om wel of niet het emailadres door te geven.  
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VANG5 
Regelmatig is er aandacht besteed aan de campagne Vang5 van Sportvisserij Nederland. 

We hebben inmiddels de beschikking gekregen over bijvoorbeeld een Beachvlag , 

werkhandschoenen, vuilniszakken en grijpers. Deze goederen zijn door sportvisserij 

MidWestNederland ter beschikking gesteld. Zij zijn voor het eerst tijdens de vuilruimactie 

ingezet. De vuilruimactie viel samen met de Wereld Opruimdag. In samenwerking met 

Landschap Noord-Holland, Gemeente Landsmeer, Landsmeer schoon werden de wateren 

van Landsmeer van vuil ontdaan.   

De insteek van Vang5 is simpel: elke keer dat je gaat vissen, ruim je rond jouw stek 

minimaal vijf stuks afval op – meer mag natuurlijk. De Vang5 campagne doet niet alleen 

een beroep op de sportvisser, maar wordt ook doorgevoerd in alle activiteiten van 

Sportvisserij Nederland. 
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JEUGD 
 

 

Het jaar 2023 is voorbij. Mooie tijd om even het jaar op de afdeling jeugd te bespreken. 

Het afgelopen jaar zijn we weer druk bezig geweest om jonge vissers te enthousiasmeren 

voor onze mooie sport. We hebben weer een viscursus gehad voor het vissen met de 

vaste hengel. En 5 cursisten hebben deze met succes afgerond. Ook is er weer tijdens de 

sport- en feestweek een wedstrijd gehouden, met wederom een tegenvallend resultaat. 

Geen enkel visje werd gevangen maar alle deelnemers gingen toch met leuke prijzen naar 

huis. De beoogde cursus om kinderen met een werphengel te leren omgaan kon door 

omstandigheden niet doorgaan, en zal begin volgend jaar zijn opwachting maken. 

Als bestuur hebben we even goed gekeken naar de beoogde viswateren voor onze 

activiteiten. De sloot waar wij al jaren in vissen wordt steeds helderder, en er is, ook na 

intensief voeren, weinig leven te vinden. Tenminste niet op de tijden dat wij aanwezig 

waren. Ondanks de tomeloze inzet van onze voorzitter zit er geen schot in bevisbaar 

maken van de vijvers aan de Ooievaarslaan, Kievitslaan en de Kemphaanstraat,. Mijn 

collega’s Cees en Martin zijn opzoek gegaan naar nieuw viswater, en denken die 

gevonden te hebben in het Twiske nabij de polderweg. We gaan dus volgend jaar daar 

onze activiteiten houden, en ik hoop dat we daar echt weer gaan vangen, want dat maakt 

het voor de jeugd alleen maar leuker (en voor ons, en de vrijwilligers ook natuurlijk). Ik 

hoop bij de Drie Zwanen onze basis te kunnen houden, maar dat zal ik nog allemaal 

moeten bespreken. Dat het leuk wordt, dat staat vast.  

2024 word dus een deels vernieuwend jaar, en als bestuurslid jeugd kijk ik hier ook 

reikhalzend naar uit. Ik wil bij deze alle vrijwilligers bedanken die ons het afgelopen jaar 

weer hebben gesteund. We hopen ook in 2024 weer op jullie te kunnen rekenen.  
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KARPER 
 

Dit jaar hebben er geen activiteiten plaats gevonden. De tijd werd gebruikt om concrete 

plannen voor het volgend seizoen te maken en daarvoor voorwaarden te scheppen.  
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ROOFVIS 
 

In 2023 is er bij de Roofviscompetitie voor de eerste keer gevist volgens het nieuwe format 

met een combi klassement over de gevangen vis. Per visser tellen de 3 grootste snoeken, 

baarzen en snoekbaarzen, gevangen over 7 competitiewedstrijden, mee voor het 

eindklassement. Tot de laatste wedstrijd bleef het superspannend en werd de competitie 

uiteindelijk beslist op een paar cm en een gemiste baars, waarbij het klassement 

nogmaals op z’n kop ging!  

Afgelopen jaar waren de vangsten per wedstrijd, vissoort en locatie (de Breek / Westplas) 

weer zeer uiteenlopend. Snoekbaars liet tov het jaar ervoor een licht herstel zien met meer 

dan 10 vissen over de gehele competitie. De grootste snoekbaarzen waren voor Rinus 

Weisz & Mick Huijser met 89cm, waarbij Mick ook nog een mooie van 76.5cm had.  

Bij de snoek waren de vangsten weer goed te noemen; 3 snoeken van boven de meter 

(waarvan 2 x 1.01m voor Ben Vet), en verder nog 100/99.5/99/98/98/90.5 en ook nog 8 

snoeken tussen de 80-90cm! 

De baarzen werden aan de lopende band aangeboden aan onze controleur Martin van der 

Wal (waarvoor wederom dank). Uiteindelijk waren er 5 baarzen groter dan 30cm, waarvan 

de grootste voor Robert van Ouwel van 34cm. Het is wachten op een echt grote baars van 

boven de 40cm! 

De laatste wedstrijd werd afgesloten met een prijsuitreiking en een zalig buffet, 

aangeboden door onze hengelsportvereniging.  

De top 3: 

1. Henk van Zanen met 462.5cm 

2. Mick Huijser met 449.5cm 

3. Jan Callenbach met 447.5cm 

We hopen voor 2024 weer op een net zo mooie opkomst en nog betere vangsten! 
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VISSTANDBEHEERSCOMMISSIE 
 

Zoals in het voorwoord aangegeven vinden we het belangrijk om de vijvers in Landsmeer 

in prima conditie te brengen. Activiteiten hiertoe hebben de hoogste prioriteit. Veel tijd is er 

wederom gestoken in gesprekken met de Gemeente Landsmeer, Hoogheemraadschap 

HHNK samen met Sportvisserij MidWest Nederland. Een concreet plan voor herinrichting 

inclusief financiering ligt er. De wethouder is zeer positief over de realisering temeer 

omdat de vereniging en Sportvisserij (MidWest) Nederland de financiering op zich nemen. 

Alleen het baggeren zal door de gemeente moeten plaatsvinden. Doordat er gesprekken 

zijn met het Hoogheemraadschap over metingen en beheer verloopt besluitvorming 

respectievelijk de realisatie traag. Ten opzichte van voorgaande jaren (ja we zijn er al 

jaren mee bezig) zien we wel positieve ontwikkelingen. We zijn hoopvol dat in 2024 in 

ieder geval begonnen wordt met de realisering.  
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